

# PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE I VÄGSAMFÄLLIGHETSFÖRENING HEIMDAL SKOGSBACKEN

PN / 170315

3.e styrelsemötet § 1 – 9

---

*Tid:* Onsdagen den 15 mars 2017 kl. 18.00  
*Plats:* Hos Rolf Elsrud  
*Närvarande:* **Lars-Inge Carlsson (LIC)** Ordförande  
**Gunnar Gustafsson (GG)** Vice ordförande  
**Stefan Tidholm (ST)** Sekreterare  
**Rolf Elsrud (RE)** Kassör

*Ej närvarande:* Pontus Norlin(PN) Suppleant  
Sofia Pettersson(SP) Suppleant  
Jan Hörman(JH) Ledamot

---

## § 1 Mötets öppnande

Ordförande förklarar mötet öppnat.

## § 2 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns utan ändringar

## § 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll

Protokoll från föregående möte godkändes utan ändringar.

## § 4 Skrivelser/rapporter

- Gunnar har varit i kontakt med Avlopp & Vatten inom kommunen gällande kommunens ansvar för "större diken". Dom hänvisar vidare till Kristoffer Jernebo och Kent Johansson i frågan. Gunnar kontaktar dom och sätter upp ett möte.
  - Rolf har hyrt skylift och bytt 3 lampor på Brunsopp samt 1 på Flugsvampsvägen.
  - Lutande träd nära cykelbanan vid kärret behöver tas ner. Ett flertal träd är markerade som behöver fällas och dessa kommer att tas ner efter hand av Rolf.
  - Sandningen under vintern har inte fungerat tillfredsställande. LIC återkopplar till entreprenören.
  - Grävarbeten har utförts utav kommunen på Champinjonvägen. Indragning av vatten till en fastighet har skett utan att kommun kontaktat samfälligheten.
  - Önskemål från boende på Brunsoppsvägen 20 att ta bort sten som sticker upp nära cykelbanan. LIC kontaktar entreprenören för
-

snöröjningen om stenen påverkar plogningen vilket skulle kunna vara skäl att åtgärda stenen.

- Frågan har kommit upp om vi ska skapa en Facebook grupp för att öka möjligheten till informationsspridning och dialog med medlemmarna. En grupp som i sak speglar informationen på vår hemsida men erbjuder möjlighet att göra inlägg. Emma Björklund har erbjudit sig att vara administratör och Rolf kontaktar henne.
- LIC beställer utplacering av vägbulorna till 15 april.

## **§ 5 Ekonomiska läget**

- Styrelsen beslutade att välja följande att var för sig teckna föreningens firma  
Lars-Inge Carlsson 541003-9530  
Rolf Elsrud 460920-8212  
Föreningens plusgiro är: 15 97 09-5  
Föreningens bankgiro är: 5163-2172  
Föreningens organisationsnummer är: 717911-7226  
Nordea informeras om detta av Rolf.
- Rolf har sökt vägbidrag från Örebro kommun. Inbetalt 2017-05-09, totalt 6.684kr.
- Rolf öppnar ett separat konto för de pengar som inkommit från Lundberg i anslutningsavgift för Annelundsområdet. Dom kommer i ett senare skede att användas för samfällighetens omkostnader relaterat till projekteringen av området.

**PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE I  
VÄGSAMFÄLLIGHETSFÖRENING HEIMDAL SKOGSBACKEN**  
PN / 170315 **3.e styrelsemötet § 1 – 9**

Kassarapport

	Saldo	Budget	
Kassa	369.00		
Plusgiro	985,226.10		Inkl Annelundsavgifter
Sparkonto	130,958.62		
Asfaltfond	106,253.32		
Summa	<b>1,222,807.04</b>		
Skulder	19,535.02		
Omkost.	-474.50	<b>24,000.00</b>	Vi har gjort av med 474.50 mer än budget
Väggkonto	120,660.00	<b>220,000.00</b>	Vi har 120,660 SEK kvar
Asfalt			
Cykel	25,000.00	<b>30,000.00</b>	
Grön	23,812.00	<b>30,000.00</b>	
Belysning	26,441.54	<b>45,000.00</b>	

**§ 6 Vägstatus**

- Vi diskuterade behovet att inventera tomter som behöver åtgärda avrinning från garageuppfarter. Fortsatt planering på nästa möte.
- Beställning av saltning och grusning.
- LIC beställer kantskärning och åtgärd av dikeskant på Bläcksvampsvägens nedre del. Frågan kom upp om vi ska asfaltera 10-15m i anslutning till Hjälmavägen för att vägen bättre ska klara slitaget. Vi avvaktar med detta.

**§ 7 Övriga frågor**

- Kommunen inbjuder till dialogträff om ny översiktsplan för Örebro kommun "Vårt nya Örebro" den 22 mars 18:30. Vi avstår mötet och väljer istället möjligheten att ge våra synpunkter skriftligt. En möjlighet som också erbjuds.

Följande externa möten har genomförts sedan föregående möte (=period) vilket är grund för ekonomisk ersättning

**PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE I  
VÄGSAMFÄLLIGHETSFÖRENING HEIMDAL SKOGSBACKEN**  
PN / 170315 **3.e styrelsemötet § 1 – 9**

Roll	Antal möten perioden	Antal möten 2016-2017
Ordförande(LIC)	0	0
Kassör(RE)	2	3
Sekreterare(ST)	0	0
Ledamot1 (GG)	0	0
Ledamot2 (JH)	0	0
Suppleant1 (PN)	0	0
Suppleant2 (SP)	0	0

**§ 8 Nästa möte**

Nästa möte onsdagen den 3 maj klockan 18:00 hos Rolf.

**§ 9 Mötets avslutande**

Ordförande förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras



Stefan Tidholm



Gunnar Gustafsson